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Säteilyturvallisuusneuvottelukunnan kokous 2/2021 

Aika 
 

12.4.2021 klo 8:30 – 11:30 
 

Paikka 
 

Teams, Etäkokous  
 

Osallistujat 
 

Ylifyysikko Tiina Laitinen, pj 
Professori Petro Julkunen, vpj 
Yli-insinööri Kerttuli Helariutta 
Tarkastuspäällikkö Antti Nurminen 
Johtaja Tommi Laurinen (klo 9 saakka) 
Erityisasiantuntija Mari Leppilampi 
Yli-insinööri Jaana Kumpulainen 
Apulaisprofessori Jonne Naarala 
Johtaja Tommi Toivonen 
Professori Taina Autti (klo 11 saakka) 
Pääjohtaja Petteri Tiippana 
Ylitarkastaja Katja Kojo, siht 
 

1 Kokouksen avaus ja päätösvaltaisuuden toteaminen sekä esityslistan 
hyväksyminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 8: 31 ja totesi kokouksen päätösvaltaiseksi. 
Esityslista hyväksyttiin.  

2 Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 

Kokousmuistio hyväksyttiin. Petteri Tiippana tiedusteli kokouspöytäkirjan jakelusta, 
jonka sihteeri ja puheenjohtaja tarkistavat. 

3 Lausuntoasiat 

Neuvottelukunta on saanut kolme lausuntopyyntöä edellisen kokouksen jälkeen. 
Nämä olivat 

• Lausuntopyyntö käytetyn ydinpolttoaineen ja radioaktiivisen jätteen huollon 
toimintapolitiikan ja kansallisen ohjelman päivittämisestä sekä 
ympäristövaikutusten arvioinnista 

• Säteilyturvakeskuksen määräys turvallisuuslupaa edellyttävien säteilylähteiden 
turvajärjestelyistä 

• Säteilyturvakeskuksen määräys vapaarajoista ja vapauttamisrajoista  

Lausuntoihin kerättiin kommentit, joiden perusteella puheenjohtaja laati 
lausuntotekstit. Kommentit annettiin lausuntopalvelussa. 

Ei käsiteltäviä lausuntoja tässä kokouksessa.  
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4 STN:lle tulleet yhteydenotot 

Ei yhteydenottoja. 

5 Ionisoimaton säteily 

Tommi Toivonen esitteli aiheesta ”Ionisoimattoman säteilyn käyttösovellukset, 
valvonta ja altistuksen rajoittaminen” ja Jonne Naarala aiheesta ”Ionisoimattoman 
säteilyn terveysvaikutukset ja alan tutkimus”. 

Esitykset laitetaan neuvottelukunnan Tiimeri-tilaan. 

Petteri Tiippana ehdotti, että neuvottelukunta arvioisi ionisoimattoman säteilyn osalta 
lähetekäytäntöjä kuvantamisessa. Neuvottelukunta kannattaa ajatusta ja palaa 
aiheeseen myöhemmin. 

6 Muut asiat 

Neuvottelukunnalle on pyydetty oma sähköpostiosoite, mutta sitä ei ole vielä saatu. 
Sihteeri jatkaa asian hoitamista.  

7 Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään 7.6.2021 klo 8.30 – 11.30 Teams-kokouksena.  

8 Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 11:30 

 
Jakelu  
 
 

Säteilyturvallisuusneuvottelukunnan jäsenet ja varajäsenet, sihteerit ja 
neuvottelukunnan pysyvät asiantuntijat  
 
 
Tiina Laitinen                                                                Katja Kojo 

 puheenjohtaja   sihteeri 

 


